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Vragen: 
 
  

1. Naar aanleiding van de toelichting wordt onder algemeen gewezen 
op de Toeleiding naar jeugdhulp. Graag zouden wij een overzicht 
willen ontvangen van de aantallen per toegang over de afgelopen 2 
jaar. 
 

2. Wordt overwogen om te onderzoeken of voor de jeugdhulp het niet 
verstandiger is om over te gaan tot een Loket voor verwijzing. En 
zou in dit kader de drie Sociale teams die zich richten op jeugdhulp 
niet beter gecentreerd kunnen worden in een Hulpverleningsloket 
om daarmee de integrale intake en toegang te vergemakkelijken. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Antwoorden: 
 
 
Deze vraag gaat buiten deze verordening om. Op de daarvoor bestemde momenten wordt u 
hierover geïnformeerd. 
 
 
 
In het coalitieakkoord staat een duidelijke ambitie voor het realiseren van een eenduidige en 
integrale toegang. Op dit moment loopt er een programma om te verkennen hoe dit er uit kan 
komen te zien en wat we daarin tegenkomen. Daarbij wordt onderzocht hoe de toegang voor 
jeugdvoorzieningen het best gepositioneerd kan worden en wat de gewenste rol voor het 
sociaal team in de komende periode is. De verwijzingen door het sociaal team worden 
getoetst door een gemeentelijk toetser. We zijn actief in gesprek met de sociale teams over 
wat de consequenties zijn als de gemeente daar andere keuzes in maken. De conclusies 
hiervan zullen landen in het nieuwe beleidskader. 
 
 

 
 



 
 
 
 
 
 

 

  
 

 

 


